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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Beter voor Den Helder betreffende 
Overlast afval haven 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 15 april 2021 heeft de fractie Beter voor Den Helder onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement 
van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over Overlast afval haven, het 
antwoord vindt u onder de vraag: 
  
1. De directeur van PODH stelde dat de afvalcontainers vrijdag waren geplaats, dit klopte helaas 

niet. Wij willen graag vernemen hoe deze fout kon worden gemaakt. 
Vrijdagmiddag zijn de containers geplaatst, om 17.00 uur stonden alle containers er,  en was ook al het 
zwerfvuil opgeruimd. Helaas werd zaterdagmiddag nieuw afval aangetroffen gedeponeerd op de kade en 
niet in de containers. 
 

2. Dat er door PODH is gekozen is voor een ander bedrijf betekent natuurlijk niet dat dit ten koste 
mag gaan van de grootte van de afvalcontainers. De nieuw geplaatste containers zijn veel te klein 
en dus niet afdoende om het afval in de haven van Den Helder te verwerken. Binnen welke termijn 
wordt dit aangepast? Of is het de bedoeling dat de containers iedere dag geleegd gaan worden? 
Er is niet gekozen voor een ander bedrijf maar er is een onderhandse aanbesteding gedaan volgens en 
in overeenstemming met de Europese aanbestedingsprocedure. In dit geval is dat een meervoudige 
onderhandse aanbesteding 
De nieuwe geplaatste container zijn groter dan bij de vorige inzamelaar. De oude hadden een inhoud 
van 900 liter en de nieuwe zijn 1.500 liter. 
De capaciteit hangt niet af van het aantal containers of de inhoudsmaat ervan. Iedere dag wordt er om 
7.30 uur een inzamelronde gereden en wordt het vuil direct van de schepen gehaald, en op donderdag 
en vrijdag als de meeste visserijschepen binnen zijn worden er twee rondes gereden om 7.30 uur en om 
15.30 uur. De rondes worden gereden met een container van 15.000 liter waarbij het papier, plastic en 
restafval direct gescheiden wordt ingezameld. De containers zijn dus alleen een tussenoplossing als een 
schip toch vuil af wil geven en niet op de inzameltijden in de gelegenheid is om het vuil aan te bieden. 
Tijdens deze rondes worden de containers gecontroleerd en indien nodig geleegd. 
De inzamelcapaciteit is sterk vergroot en zeker niet minder geworden zoals benoemd in de vraagstelling. 
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3. Heeft de wethouder zicht op het ratten probleem dat zich momenteel afspeelt op en rondom de 

haven? Berichtgeving uit de wijk leert dat de ratten al ter hoogte van de bibliotheek lopen. Hoe 
gaat dit opgelost worden en binnen welke termijn?  
Om eventuele overlast van ratten- en meeuwen te beperken is er gekozen voor een actieve 
inzamelronde per dag en zijn er containers geplaatst die afsluitbaar zijn, dit waren tot op heden altijd 
open vuilcontainers. 
 

  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 12 mei 2021 
  
  
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 
 
 
  


